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About The Issue of Qualifying contracts of Public-Private
Partnership
Abstract:

Public-private partnership contracts have undergone significant development in
recent years, given their contribution to economic development.

This development has had no echo at the legislative, doctrinal or international
organization level, in that there is still some doubt as to their legal qualification.

This qualification is all the more important in determining the legal effects of
such contracts on the parties as well as in the designation of the competent court.
Keywords:

Contracts, Partnership, public sector, private sector, legal qualification, administrative
contracts, public law, private law.

Problématique de la qualification des contrats de partenariat public-
privé
Résumé :

Les contrats de partenariat public-privé ont connus une importante évolution ces
dernieres années compte tenu de leur apport au développement économique.

Cette évolution n’a pas eu d’écho au plan législatif, doctrinal et au niveau des
organisations internationales en ce qu’un doute plane toujours quant a leur
qualification juridique.

Cette qualification est d’autant plus importante dans la détermination des effets
juridiques de tels contrats, sur les parties ainsi que dans la désignation de la juridiction
compétente.

Mots clés :

Contrats, Partenariat, secteur public, secteur privé, qualification juridique, contrats
administratifs, droit public, droit privé.
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